
Vragen mbt maatschappelijke dienstverlening, welzijnswerk en jongerenwerk

Welzijnswerk:

1) Hoeveel FTE wordt er per 01-01-2021 door Lumens ingezet op maatschappelijke 
dienstverlening en welzijnswerk? Graag verwerkt in een overzicht per “onderdeel” dat 
door hen geleverd wordt.

De inzet van Lumens is als volgt:
Onderdeel FTE
Maatschappelijk werk 2,01
Buurtbemiddeling 0,12
Sociaal Raadsliedenwerk 0,65
Thuisadministratie 0,17
Vluchtelingenwerk Nog niet bekend

2) Is het aantal FTE dat ingezet wordt door Lumens gelijk aan de FTE’s die ingezet zijn door 
LEVgroep? Zo nee, waarom is er gekozen voor inzet van minder FTE’s en waar zitten de 
verschillen?

Nee. De eerste afspraken zijn gemaakt op basis van de beschikbare budgetten. Op basis van de 
warme overdracht met de LEVgroep, de werkwijze vanuit het gebiedsteam en de expertise van 
Lumens wordt beoordeeld of deze eerste inschatting afdoende blijkt.

3) Voor de subsidieverstrekking aan LEVgroep is altijd gerekend met een integraal uurtarief. 
Wat was het integraal uurtarief voor LEVgroep en wat is daarover precies afgesproken in 
de subsidieverstrekking aan Lumens?

Die rekenwijze is niet gewijzigd. De gesprekken met beide organisaties zijn gevoerd op inhoud en 
visie ten aanzien van de uitvoering. Het uurtarief van Lumens op basis van de aanvraag voor 2021 
bedraagt € 78,11 en het uurtarief van de LEVgroep op basis van de aanvraag voor 2021 bedraagt € 
73,44.

4) Wat bedoelt de wethouder precies met het laatste citaat dat in het artikel van Eindhovens 
Dagblad te lezen valt (‘De gemeenteraad heeft hier immers afgelopen zomer al over 
besloten.’). Kan de wethouder in eigen woorden aangeven wat er dan precies besloten is 
door de Raad en bij welk agendapunt van welke raadsvergadering dit aan de orde geweest 
is?

De vraag van de journalist was of de wethouder bekend was met een gang naar de rechter voor wat 
betreft het jongerenwerk. Daarop is het antwoord gegeven zoals in het artikel is verwoord. In de 
uiteindelijke publicatie lijkt de vraagstelling breder dan tijdens het interview. 

In de raadsvergadering van 9 juli 2020 is bij het vaststellen van de tweede financiële rapportage door 
uw raad uitvoerig stil gestaan bij de bezuinigingen op de LEV groep en het jongerenwerk. De raad 
heeft het eerder genomen besluit van het college van B&W daartoe in stand gelaten.

Jongerenwerk:
1) Er staat op dit moment 1 (tijdelijke) vacature uit voor 24 – 36 uur jongerenwerk (MBO). 

Daarin wordt in de inleidende alinea gesproken over ‘Het gaat om een tijdelijke vacature 
voor de duur van een jaar…’. Hoe verhoudt het tijdelijke karakter én het aantal uren van 
deze vacature zich tot de motie betrekking hebbende op het jongerenwerk, die op 15 
december 2016 aangenomen is door de Raad? En hoe verhoudt deze vacature zich tot het 
implementatieplan en het rapport Duurzaam Jongerenwerk?



Tijdelijke karakter
Vanwege de Wet Normalisering Rechtspositie Ambtenaren is de aanstelling in eerste instantie 
tijdelijk en volgt daarna bij goed functioneren een vaste aanstelling. Voorheen werd een benoeming 
bij wijze van proef gehanteerd. Vanaf 1 januari 2020 is dit niet meer mogelijk.

Implementatieplan en rapport Duurzaam Jongerenwerk
De gemeente heeft indertijd stevig geïnvesteerd in het jongerenwerk. De basis die is gelegd door 
Jaap Noorda met de jongerenwerkers vormt nog steeds de basis voor de uitvoering van het 
jongerenwerk.

2) Binnen welke termijn gaat het college weer voldoen aan de aangenomen motie en de 
daarin uitgesproken 2,6 FTE jongerenwerk? 

De raad is geïnformeerd hoe de kosten zijn opgebouwd van het jongerenwerk. Het kan zijn dat de 
uiteindelijke formatie lager wordt dan destijds afgesproken. De maximaal beschikbare loonsom 
bedraagt namelijk € 175.000. We zijn echter nog niet zo ver. De eerste jongerenwerker is gestart in 
het gebiedsteam. Samen met het CJG wordt bekeken in hoeverre zaken eenvoudiger, sneller en 
effectiever kunnen worden georganiseerd. Vervolgens wordt op basis van implementatieplan en het 
rapport Duurzaam Jongerenwerk verder gebouwd aan de daarvoor noodzakelijke formatie. Het doel 
van het College is dat het jongerenwerk voldoende stevig wordt neergezet en dat de uitvoering goed 
loopt. Een bepaald aantal Fte is niet het doel, maar kwalitatief goed jongerenwerk neerzetten is het 
doel. We willen deze overgang wel benutten om te bezien of de eerder beoogde formatie ook in de 
nieuwe situatie noodzakelijk is.


